

**Mr. David Fong** is a member of the Harcourt Chambers and was called to the Hong Kong Bar in 2013. He was awarded a Master of Laws (Transportation and Maritime Law) degree with distinction by the City University of Hong Kong in 2012 and is a LLD candidate in arbitration of the East China University of Political Science and Law.

David maintains an exclusive civil practice with practice focus in arbitration, mediation and commercial litigation. He was accredited by the Hong Kong International Arbitration Centre as an Accredited Mediator (General) in 2005 and has been appointed as mediator on numerous occasions since 2008, predominantly for commercial disputes. He was an assessor for the Stage 2 mediation accreditation of the Hong Kong International Arbitration Centre from 2011 to 2013 and as the assessor for the stage 2 mediation accreditation of the Hong Kong Mediation Association Accreditation Limited since 2014. He has served as a coach for various mediation courses since 2013. He was a director of the Joint Mediation Helpline Office Limited from 2011 to 2012 and is at present its Honorary Treasurer.

David has been instructed as counsel and appointed as arbitrator in international arbitration (both *ad hoc* and institute administered arbitration). He is a Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators, Singapore Institute of Arbitrators and a Supporting Member of the London Maritime Arbitrators' Association. He is on the panel/ list of arbitrator of the HKIAC, KLRCA, Shanghai Arbitration Commission, Shanghai Arbitration Court of International Shipping, Hong Kong Bar Association, Hong Kong Maritime Arbitration Group, CMAC, SHIAC, Qingdao Arbitration Commission, CAA and CIETAC.

He has served the Chartered Institute of Arbitrators (East Asia Branch) as a committee member since 2011 and is its' Vice Chairman at present.

Prior to joining the Bar, David had been working as a CPA for over 15 years. He is a Fellow of the Association of Chartered Certified Accountants, the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants and the Taxation Institute of Hong Kong.

方兆文先生為夏愨大律師事務所之成員，於 2013 年被認許為香港大律師。他於 2012 年以優異成績從香港城市大學取得海事法與運輸法法學碩士學位，現為華東政法大學法學博士研究生(仲裁)。

方先生主力從事民事仲裁、商業訴訟及調解的工作。他於 2005 年成為香港國際仲裁中心認可調解員(一般)，並從 2008 年起被多次被委任為有關商業爭議的調解員。他於 2011 年到 2013 年為香港國際中心的調解評審員，並於 2014 年成為香港調解資歷評審協會有限公司的認可調解員(綜合)和評審員。從 2013 年起，他曾多次作為調解課程的教練。於 2011 至 2012 年期間，方先生是聯合調解專線辦事處的董事，他現為該辦事處的榮譽司庫。

方先生曾在仲裁案件中作為仲裁代理人，也曾被委任為仲裁員。方先生是英國特許仲裁學會資深會員、新加坡仲裁員資深會員及倫敦海事仲裁員協會支援會員。他也是香港國際仲裁中心、吉隆坡區域仲裁中心、上海仲裁委員會、上海國際航運仲裁院、香港大律師公會、香港海事仲裁組、中國海事仲裁委員會、上海國際仲裁中心、青島仲裁委員會、中華民國仲裁協會和中國國際經濟貿易仲裁委員會的名冊/名單仲裁員。

從 2011 年開始，他成為英國特許仲裁學會(東亞分會)委員會委員，並現為分會副主席。

在認許為大律師之前，方先生有超過 15 年從事會計師工作的經驗。方先生為英國特許公認會計師公會資深會員，香港會計師公會資深會員及香港稅務學會資深會員。